

市场交易及数据服务申请表格
Trading Market & Market Data Service Application Form

客户名称 Account Name:	账户号码 Account No.
-----------------------	---------------------

所在地区: 大中华地区 (包括中国大陆、香港、台湾、澳门) 其他地区(请注明)
 Greater China Area (including Mainland China, Hong Kong, Taiwan, Macau) Other Area (please specify): _____

1. 请勾选有意交易的市场 Please select the markets you wish to trade on:

- 香港市场 (HKEX) 新加坡市场 (SGX APEX ICE Singapore) 美国市场 (CME Group ICE US CBOE)
 欧洲市场 (ICE Europe Euronext LME Eurex) 日本市场 (OSE) 其他: _____

2. 请勾选需要订阅的市场数据 Please select the Market Data you wish to subscribe:

交易所 Exchanges	使用者类别 User Type	每月收费 Monthly Fee	申请 Subscribe
香港交易所 ¹ HKEX		HKD 75	<input type="checkbox"/>
新加坡交易所 SGX	SGX-DT Derivatives	Free	<input type="checkbox"/>
	SGX-DT CommodityQuote		
	SGX-DT FX Futures		
洲际交易所 – 美国 ⁴ ICE Futures U.S.		USD 120	<input type="checkbox"/>
洲际交易所 – 欧洲 ⁴ ICE Futures Europe (Commodities)		USD 130	<input type="checkbox"/>
伦敦金属交易所 LME	Level-1	USD 62	<input type="checkbox"/>
	Level-2	USD 160	<input type="checkbox"/>
欧洲期货交易所 Eurex	Non-Professional Investor 非专业人员	EUR 11.9	<input type="checkbox"/>
	Professional Investor 专业人员	EUR 56.42	<input type="checkbox"/>
芝加哥商品交易所集团 – CME ³ CME Group – CME	Non-Professional Investor 非专业人员 ²	USD 10.4	<input type="checkbox"/>
	Professional Investor 专业人员	USD 125.75	<input type="checkbox"/>
芝加哥商品交易所集团 – CBOT ³ CME Group – CBOT	Non-Professional Investor 非专业人员 ²	USD 10.4	<input type="checkbox"/>
	Professional Investor 专业人员	USD 125.75	<input type="checkbox"/>
芝加哥商品交易所集团 – NYMEX ³ CME Group – NYMEX	Non-Professional Investor 非专业人员 ²	USD 10.4	<input type="checkbox"/>
	Professional Investor 专业人员	USD 125.75	<input type="checkbox"/>
芝加哥商品交易所集团 – COMEX ³ CME Group – COMEX	Non-Professional Investor 非专业人员 ²	USD 10.4	<input type="checkbox"/>
	Professional Investor 专业人员	USD 125.75	<input type="checkbox"/>

1 阁下/贵司须填写《港交所行情订阅协议》

Client MUST duly fill and sign the 《HKEX Market Data Subscription Agreement》

2 阁下/贵司须填写《附录 4: 非专业人员自我证明书》以确认阁下为非专业人员

Client MUST duly fill and sign the 《Exhibit A to Schedule 4: Non-Professional Self-Certification Form》 to confirm you are Non-Professional Subscriber

3 阁下/贵司须填写《CME 行情订阅协议》

Client MUST duly fill and sign the 《CME Market Data Subscription Agreement》

4 阁下/贵司须填写《ICE 行情订阅协议》

Client MUST duly fill and sign the 《ICE Subscriber Agreement》

5 阁下/贵司需于易盛网页内注册账户并于该账户内申请, 同时通知本公司客户服务部有关申请。一般申请可于 7 个工作日内完成。我司不承担因客户在不申请行情的情况下进行交易而产生的不利后果。

Client needs to register an account on the E-Sunny Website and apply the Market Data Service in the account. Client is required to notify our Customer Service Department of the application. Generally, the application can be completed within 7 working days. We will not take any adverse consequences of trade in the market without apply correspondent market data.

6 市场数据服务收费会于每月第一个星期内从阁下之交易账户内扣除。如未能顺利扣除有关收费, 本公司有权取消阁下之市场数据服务, 并对相关欠款进行追讨。

Market Data Fee will be deducted from your trading account in the first week of each month. In the event of default, our company may terminate the Market Data Service and to collect the balance due.

7 上述收费如有任何修改, 本公司会尽早通知阁下有关修改。

We will notify you as soon as possible if there is any changes to the charges applicable to the Market Data Service mentioned above.

本人/吾等 谨此确认以上内容、申请并使用市场数据服务, 及同意该等服务费用由本人/吾等之交易账户内扣除。

I/We hereby confirm the above application and use of Market Data Service, and agreed to deduct the monthly fee from my/our trading account.

客户签署 Client's Signature

签署日期 Signature Date

For internal use only:

Signature Verified by: _____ Date: _____

Input by: _____ Checked/Approved by: _____